本署檔號

OUR REF: EP 11/V1/77/2

來承檔號 YOUR REF:

TEL. NO.: 2594 6460 圖文傳真

2136 3400

FAX NO: 電子郵件 E-MAIL: 址

henrychin@epd.gov.hk

HOMEPAGE: http://www.epd.gov.hk

Environmental Protection Department

33/F. Revenue Tower. 5 Gloucester Road. Wan Chai, Hong Kong.



環境保護署 告士打道五號

香港中區立法會道1號 立法會綜合大樓 環境事務委員會秘書 (經辦人:余麗琼女士)

傳真號碼: 3529 2837

余女士:

環境事務委員會 2012年5月28日會議跟進事項 專營巴士公司試驗電動巴士

就環境事務委員會委員於2012年5月28日會議中的要 求,現附上在2012年4月新批出給新世界第一巴士服務有限公 司、城巴有限公司(專營權二)及龍運巴士有限公司的巴士專營 權內有關購置最環保巴士的條款。

懇請閣下將此條款給環境事務委員會的委員傳閱。

環境保護署署長

2012年6月1日

附件: 附錄

新專營權中有關購置最環保巴士的條款 - 新世界第一巴士服務有限公司 (條款 26)、城巴有限公司(專營權二)(條款 27)及龍運巴士有限公司 (條款 27)

(只有英文版本)

- (1) When acquiring new buses and setting specifications for such acquisition, the Grantee shall, as far as reasonably practicable:—
- (a) adopt the latest commercially available and proven technologies to reduce noise emissions; and
- (b) acquire the most environmentally friendly buses in terms of vehicle exhaust emission (with the ultimate objective of acquiring zero emission buses), that are technologically proven and commercially available

taking into account feasibility in terms of operational and passenger service requirements and affordability for the Grantee and passengers.

(2) The Grantee shall adopt, at such time and in such manner, such commercially available and proven technologies and products on its buses as the Commissioner may reasonably specify after consultation with the Grantee for the purpose of reducing exhaust and noise emissions in the operation of the Bus Service.